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 )IMS( شركت فولاد مباركه وتمدید گواهینامه های استاندارد سیستم مدیریت یكپارچه
امتیاز - بهادری - در جلســه اختتامیه ممیزی استانداردهای 
سیســتم مدیریــت یکپارچــه )IMS( فــولاد مبارکــه، تمام 
اســتانداردهای مدیریتی اســتقرار یافته در این شــرکت توسط 
نمایندگان ایرانی شرکت SGS سوئیس مورد تأیید قرار گرفت و 

گواهینامه های آن ها برای مدت سه سال تمدید شد.
محمدیاسر طیب نیا مدیرعامل شرکت فولاد مبارکه در این آیین 
ضمن تشــکر از تمامی همکاران و تیم ممیزی، موفقیت و بقای 
فولاد مبارکه در کسب وکار را منوط به موفقیت در ایجاد تحول و 

بهبود مستمر در سازمان دانست و گفت: مسئولان اصلی تحول و 
بهبود در ســازمان رهبران آن هستند که با ایجاد تعهد به بهبود و 
تحول، منجر به ایجاد اشــتیاق و ارتقای توانمندی کارکنان برای 

مشارکت در این زمینه می گردند.
وی افزود: دریافت گواهینامه های استانداردهای مدیریتی مختلف 
هرچند ارزشــمند اســت، اما ارزش واقعی در شناسایی حوزه های 

بهبود سازمان به واسطه همین ممیزی هاست.
مدیرعامل شــرکت فولاد در ادامه  به تشــریح حوزه های اصلی 

استراتژی های سازمان در محورهای مختلف پرداخت وگفت:  در 
حوزه کیفیت )ISO9001( اســتراتژی ما حرکت به سمت تولید 
فولادهای کیفی اســت که خود منجر به ارتقای سیستم مدیریت 
کیفیت در کل زنجیره خواهد شــد. تولیــد فولادهای الکتریکی 
و زنگ نــزن نمونــه ای از موفقیت در این حوزه اســت. در حوزه 
محیط زیســت )ISO14001( اســتراتژی ما حرکت به ســمت 
تولید فولاد ســبز است و سیاســت کاهش کربن و کربن صفر از 

برنامه های بلندمدت در این حوزه است. 

شهرستان
اخبار کوتاه 

امتیاز - علی کیوانی – شهریار: شهرستان قدس 
با مساحتی بالغ بر ٢٨00 هکتار در 1۷ کیلومتری غرب 
استان تهران و جنوب جاده مخصوص تهران -کرج 
واقع شده است ، این شهرستان 4٢0 هزار نفری که 
جزء پر تراکم ترین نقاط استان تهران و حتی کشور 
محسوب می شــود ، با وضعیت فعلی خشکسالی و 
کاهش آبهای سفره های زیر زمینی از نظر تامین آب 
با مشکلات عدیده ای روبرو است چرا که باید روزانه 
آب شرب  ۵۶900 انشعاب آب شرب را با خط انتقال 
٢۶۶ کیلومتری تأمین کند تا 14٢ هزار واحد مسکونی 
به مشــکل قطع آب مواجه نشوندبا اقدامات اخیر که 
در حوزه انتقال آب ســد کرج از طریق تصفیه خانه 
۶ تهران انجام گرفت ، قفل دسترســی غرب استان 
تهران به دار های سطحی گشوده شد و افق تازه ای 
را در این خصوص رونمایی کرد در ادامه مصاحبه ای 
ترتیب داده ایم با مدیر امور آبفای شهرســتان قدس 
که از نظرتان می گذرد     محمد شاه قلی مدیر امور 
آبفای شهرستان قدس با بیان مشکلاتی که در حوزه 
آب  این شهرســتان با آن روبرو هستند گفت  :رشد 
جمعیت بالا در حاشــیه های پایتخت باعث افزایش 
مصرف و تبعا اســتحصال بیشتر آب مورد نیاز از چاه 
های زیرزمینی به ویژه در منطقه غرب استان تهران 
شده است و این درحالی است که در حال حاضر از 4۶ 
حلقه چاه با دبی تقریبی 1100 لیتر بر ثانیه آب شرب 
شهرستان تامین می گردد .ایشان یادآور شد : با توجه 
به اینکه شیب این شهرستان از غرب به شرق و شمال 
به جنوب است و خشکســالی که در کشورمان  رخ 

داده،  شاهد کاهش دبی آب چاه هاو خشک شدن آنها 
هستیم با این وضعیت از طرفی افزایش تعداد چاه ها 
در این شهرستان باعث شده که دیگر نقطه مناسبی 
برای حفر چاه در این شهرستان وجود نداشته باشد با 
این شرایط متاسفانه برای تامین آب شهرستان با 400 
لیتر بر ثانیه کسری داشتیم.محمد شاهقلی در ادامه 
افزود: برای رفع این چالش تقریباً تمام استان دست 
به کار شدند تا از طریق تمیهدات اداره آب و فاضلاب 
استان تهران، منطقه ۵ و غرب استان تهران به همراه 

دیگر مسئولین اقدامات ویژه ای در جهت انتقال آب 
از سد کرج و تصفیه خانه ششم به شهرستان قدس 

انجام گیرد .
این تمهیدات اساسی توانست ٢10 لیتر از این کسری 
را جبران نماید اما در اجرای این طرح بزرگ و سخت 
موانعی همچون اتوبان لشگری ، جاده قدیم کرج ، راه 
آهن تهران -تبریز  وجود داشت  که با تلاش و همت 
بی نظیر همکاران توانستیم خط انتقال آب از تصفیه 
خانه ششم به شهرستان قدس را با اعتبار 4۳ میلیارد 

تومانی و احداث 4٢00 متر خط انتقال لوله آب احداث 
نماییم ، این عملیات اجرای  تنها در چهار ماه به طول 
انجامید که رکوردی برای خود محسوب می شود و 
اگر این طرح اجرا نمی شــد باید 1۶ تا ٢0 حلقه چاه 
در این شهرستان حفر می گردید تا می توانستیم این 
میزان آب را تامین کنیم. مدیر امور آبفای شهرستان 
قدس با اشــاره به 190 لیتر کسری مورد نیاز بعد از 
این پروژه افزود : با تمهید حفر دو چاه دیگر در شهر 
قدس سعی برآن شد تا مابقی کسری آب را نیز تامین 
کنیــم که یکی از این دوچاه در خردادماه احداث و به 
شبکه وصل گردید و دیگری نیز با ٨0 درصد پیشرفت 
فیزیکی مراحل نهایی خود را می گذراند تا بتوانیم در 
این حوزه آ به بهترین شــکل گام برداریم  . وی در 
بخشی دیگر از ســخنان خود نیز با ارائه آمار و ارقام 
عملکردی نیز کرد و  افزود:  هم اکنون طول شبکه 
انتقال آب در شهرســتان قدس ٢۶۶ کیلومتر ، طول 
شــبکه لنتقال ۷۶ کیلومتر است که ٨0 درصد از این 
شبکه رینگ شده است لذا همراستای تامین آب شهر 
تعویض شــبکه ۳0 کیلومتری فرسوده نیز در برنامه 
های اداره آبفای شهرســتان قدس قرار گرفت که در 
این راســتا ٢۵۷۵ متر اصلاح شبکه آبرسانی، ۳۳٢۳ 
متر توسعه شبکه انتقال ،4٢00 متر شبکه انتقال آب 
اضطراری ، 1000 متر توســعه سبکه داخل شهری 
،  ۳90 فقره  اصلاح شــبکه آبرسانی در طول مسیر 
ایجاد شد و همزمان با این موضوع ۳ ایستگاه پمپاژ 
ما نیز اصلاح ، بازسازی و تعمیر و تبدیل به احسنت 
گردید تا بتوانیم از این ایستگاه با حداکثر توان مصرفی 

بهره ببریــم در بحث ترمیم، امداد و پشــتیبانی دو 
مورد ترمیم خط انتقال ، شــبکه آبرسانی ۵4۶ مورد 
و رفع حوادث انشــعاب که توسط شهروندان گزارش 
شــده 4۳0۷  مورد  بوده که  توسط همکاران کاملا 
مرتفع و به آن رسیدگی شده است  همچنین در بحث 
مشترکین ۷11 مورد کنتور خراب تعویض و ۳0۷ مورد 
تبدیل انشعابات غیر مجاز به مجاز و فروش انشعاب 
نداشتیم بلکه بحث واحد بندی بوده است به این معنا 
که با توجه به تراکم ساختمانی بالا و جمعیت بسیار 
زیاد شهرقدس لازم است انشعابات به موازات ساخت 
وسازها صورت گرفته و اساسا تبدیل به احسنت شود

وی در بخش فاضلاب نیز به تشریح اقدامات خود 
پرداخت و افزود :  در بخش فاضلاب و توسعه شبکه 
و در طی ۶ ماه گذشته  ۵00 متر اجرای شبکه و 400 

مورد نصب انشعاب فاضلاب شهری را انجام دادیم 
وی همچنین در مورد اقدامات اداره آب و فاضلاب 
شهرستان قدس در بحث پســاب افزود: با توجه به 
ماموریت هایی که در آخرین دستورالعمل شرکت آب 
و فاضلاب مهندسی به ما ابلاغ شده است ٨0 درصد 
از پساب فاضلاب شهری به شرکت آب و فاضلاب 
واگذار شــد و ٢0 درصد به امــور آب تعلق دارد لذا با 
رایزنی ها و جلساتی که در راستای فروش این پساب با 
دستگاه ها و نهادهایی همچون شهرداری قدس برگزار 
شده انشالله در آینده نزدیک بتوانیم با زیرساخت هایی 
که توسط این دستگاهها یا ادارت  تعریف خواهد شد 
نسبت به فروش پساب از مبدا تصفیه خانه شهرستان 

قدس اقدام نمائیم.

طرح بازنگری وافزایش حقوق پرسنل 
ذوب آهن توسط مدیرعامل صدر تامین 
بهادری //پیرو درخواست های صنفی همکاران در خصوص 
افزایش حقوق و مزایا، جلســات متعدد با حضور مســئولین 
ســازمان تأمین اجتماعی، شستا، صدر تأمین و مدیران ذوب 
آهن اصفهان برگزار شد و در نهایت مدیرعامل محترم صدر 
تامین طی نامه ای به مدیرعامل شرکت موارد زیر را تکلیف 

کرد.
1- بازنگری در طرح طبقه بندی مشــاغل با هدف رعایت 

عدالت در پرداخت ها
٢- اصلاح نظام پرداخت تســهیلات به کارکنان با رویکرد 

توزیع عادلانه
۳- ارایه پیشنهاد در خصوص اصلاح مشاغل سخت و زیان 
آور بــا هماهنگی ادارات کل تامیــن اجتماعی و تعاون، کار 
و رفاه اجتماعی اســتان با بهره گیــری از نظرات خبرگان و 

کارشناسان
پیرو دســتور صادر شــده از مدیرعامل صدرتأمین، افزایش 
حقــوق کارکنان ذوب آهــن اصفهان با هــدف بهره مندی 
حداکثــری همــکاران از مزایــای آن در زمان اشــتغال و 
بازنشســتگی در قالب بازنگری طرح طبقه بندی مشاغل به 
منظور ترمیم حقوق کارکنان بویژه کارگران و افزایش سختی 
کار، بیماری زایی، زیان آور و... با اولویت کارکنان خط تولید 
انجام می شــود . همچنین با توجه به بــازه زمانی حدود ۳ 
ماه برای بازنگری طبقه بندی مشــاغل، مصوب شد مبلغی 
به عنوان علی الحســاب اصلاح طرح طبقه بندی مشاغل از 
اولین حقوق پرداختی به همکاران پرداخت گردد که تا زمان 
اجرای طرح طبقه بندی مشاغل ادامه می یابد . ضمن اینکه 
اقدامــات اجرایی بازنگری طرح طبقه بندی مشــاغل از روز 
چهارشــنبه ٢ آذرماه آغاز شد و در کوتاه ترین زمان ممکن و 

با رعایت ضوابط قانونی، تصویب و اجرایی خواهد شد.

 
برگزاری جلسه هم اندیشی آبفای 
استان اصفهان با  استان های همجوار

امتیاز- بهادری - اولین جلســه هم اندیشــی با حضور 
کارشناسان انرژی استان های  اصفهان، کاشان، چهارمهال 
و بختیاری، کهکیلویــه و بویر احمد و یزد در حوزه مدیریت 
انرژی و سیســتم های کنترل در روزهــای 1 و ٢ آذر ماه با 

میزبانی شرکت آب و فاضلاب استان اصفهان برگزار شد.
مدیر دفتر سیســتم های کنترل و انرژی آب آبفای اســتان 
اصفهان گفت: با توجه به دســتورالعمل شرکت مهندسی آب 
و فاضلاب کشــور در بلوک ۶  در حــوزه مدیریت انرژی و 
سیستم های کنترل در کشور،  استان های اصفهان، کاشان، 
چهارمهال و بختیــاری، کهکیلویه و بویر احمد و یزد حضور 

دارند. 
محمــد ناظمی زاده ، با اشــاره به اینکه اولین جلســه هم 
اندیشــی  بلوک ۶ با حضور مدیران دفاتر انرژی اســتان ها 
و مدیر دفتر انرژی شــرکت مهندسی آب و فاضلاب کشور 
برگزار شــد اعلام کرد: در این جلسات هم اندیشی مباحثی 
مانند ممیزی انرژی تصفیه خانه های فاضلاب  و سیســتم 
های تله متری در شــبکه های فاضلاب، تله متری شــبکه 
های توزیع آب شــهری، دیسپاچینگ مرکزی آب، هوشمند 
سازی مدیریت فشــار در خطوط انتقال و شبکه های توزیع 

آب مورد بررسی قرار گرفت.
وی افزود: در این جلســات هم اندیشــی کارشناسان حوزه 
انرژی چگونگی تعمیرات پیشگیرانه و نگهداری از تاسیسات  

را از دیدگاه های مختلف مورد بررسی قرار دادند.

در نوشهر؛

بزرگترین مجتمع پرورش زالو در 
مازندران افتتاح شد

بزرگترین مجتمع پرورش زالو با سرمایه گذاری ٨0 میلیارد 
ریالی و اشتغال ۵0 نفر در روستای حیرت کجور نوشهر بهره 

برداری شد.
سید محمود حسینی استاندار مازندران ظهر شنبه در مراسم 
بهره برداری از فاز اول مجتمع پرورش زالو در کجور با اظهار 
اینکــه برای صدور مجوز و پروانه باید از هفت خان رســتم 
گذشت، آن را ایراد اساسی دانست و گفت: این ایراد در استان 

وجود دارد و همه برای رفع آن بسیج شدیم.
وی با اظهــار اینکه برنامه داریم تــا حداکثر ظرف یک 
ماه پروانه و مجوز ســرمایه گذاری در استان برای سرمایه 
گذاران صادر شــود، گفت: برای تحقــق این هدف پایبند 
هســتیم زیرا یکــی از مهمترین موانع رشــد و توســعه 
مازندران، طولانی بودن صدور مجوزهای سرمایه گذاری 

است.
وی بــا عنوان اینکــه آنچه جوانان ایرانی را در هشــت 
ســال دفاع مقدس به پیروزی رساند، عزم و اراده و روحیه 
و تفکر بســیجی بود، گفت: این اراده ســبب شــده تاریخ 
جدیــدی در مبارزات دنیا ثبت شــود. اســتاندار مازندران 
دانش بنیان کردن تولیدات را شــعار سال جاری بیان کرد 
و افزود: در راســتای تحقق این شــعار، مرکز دانش بنیان 
پرورش زالو در مازندران راه اندازی شــده است.حســینی 
پور با اشــاره بــه ضعف در سیســتم اداری گفت: جوانان 
باید سیستم ها را درست کنند و اگر جوانان مازندران اراده 
داشــته باشند و پای کار بیایند مسائل و مشکلات فراروی 

حل می شود و به اهداف خواهیم رسید.
وی گفت: کم وکاستی ها در سیســتم اداری نباید اراده ما 
را مختلف کند زیرا جوانان باید به میدان بیایند و سیســتم ها 

را درست کنند.

گزارش عملکرد اداره آب و فاضلاب شهرستان قدس

مدیرکل راهداري و حمل و نقل جاده اي آذربایجان شــرقي با تاکید بر ایمن ســازي 
حاشیه جاده ها به عنوان حق رانندگان، گفت: جاده به عنوان عنصري تاثیرگذار در ایمني 

سفر، باید زیبا و عاري از هرگونه مناظر دل آزار باشد. 
به گزارش روابط عمومي اداره کل راهداري و حمل و نقل جاده اي آذربایجان شرقي؛ 
اورجعلي علیزاده در جلســه کارگروه ویژه کمیسیون ایمني راه هاي استان افزود: تبدیل 
شــدن حاشیه جاده ها به محل انباشــت نخاله هاي ساختماني، ضمن ایجاد منظره اي 
دل آزار براي رانندگان و مســافران، در هنگام وزش باد و طوفان، در تردد وسایل نقلیه 
هم مشکلاتي ایجاد مي کند. وي با تاکید بر لزوم برخورد با تخلیه کنندگان نخاله هاي 
ساختماني در حاشیه جاده ها، پیشنهاد کرد با احصاء نیازمندي هاي جاده ها توسط پلیس 
راه و ارســال به دادگستري کل استان، در احکام متخلفان مرتبط با حوزه هاي عمومي، 
قضات از مجازات هاي جایگزیــن حبس از جمله تجهیز جاده ها به علایم و تابلوهاي 
ایمني اســتفاده کنند.  وي فرهنگ سازي براي داشتن جاده هایي سالم و ایمن را امري 
ضروري برشــمرد و خاطرنشــان کرد: جاده ها متعلق به همه مردم بوده و ضمن اینکه 
بهره مندي از جاده ایمن و مناســب حق تک تک افراد است، حفظ و نگهداري آن هم 

تکلیف عمومي است. 
دبیر کمیســیون ایمني راه هاي آذربایجان شــرقي همچنین از دانشگاه علوم پزشکي 
و خدمات بهداشــتي درماني تبریز خواســت، با توجه به کمبود تجهیزات بیمارســتاني 
شهرستان هاي نزدیک تبریز، بیماران ترومایي را به بیمارستان هاي تبریز منتقل کنند.

دکتر قاســم عزیززاده گرجی با اشاره به نقش مهم و تاثیر گذارفعالان 
و نخبگان عرصه فرهنگی،سیاسی و اجتماعی شهرستان بابل در بحران 
ها بیان داشت: خروجی و اثر فعالیت های جمع این چنینی باید در جهت 

تأمین منافع مردم و مصالح نظام جمهوری اسلامی ایران باشد.
معاون استاندار و فرماندار ویژه شهرستان بابل  در نشست هم اندیشی 
بــا جمعی از فعالان و نخبگان عرصه فرهنگی،سیاســی و اجتماعی در 
ســالن جلسات فرمانداری بابل اظهار داشت؛ فعالان سیاسی و اجتماعی 
و فرهنگی برای ارتقای فرهنگ عمومی، بهبود مسایل اجتماعی در این 
شهرستان و افزایش سطح آگاهی اقشار مختلف مردم در امور اجتماعی 

و سیاسی جاری کشور نقش مهم و تاثیر گذاری دارند.
وی گفت: از گذشــته یکــی از برنامه های جدی مــا برگزاری چنین 
جلساتی بود تا کنشگران فرهنگی، اجتماعی و سیاسی شهرستان در دور 

یک میز به نقد و نظر در مورد مسائل و مشکلات شهرستان بپردازند.
عزیزاده گرجی با اشــاره به اینکه همه ما باید بــه دنبال تأمین منافع 
مردم و مصالح نظام جمهوری اسلامی ایران باشیم، افزود: معتقدم همه 
کســانی که جوش و خروش در حوزه های مختلف فرهنگی و اجتماعی 
دارند و در جلسات آشکارا و پنهان نقد و نظر می دهند دلسوز شهرستان 

بابل بوده  و دغدغه مند هستند.
معاون اســتاندار و فرماندار ویژه شهرستان بابل اظهار داشت: فرصت 
نشســت و تبادل نظر و دیدار چهره به چهره فعالان و کنشگران حوزه 
های مختلف اجتماعی و فرهنگی باعث شناســایی دقیق مشــکلات و 

رسیدن به راهکارهای صحیح برای رفع موانع برای خدمت رسانی بهتر 
به مردم خواهد شد.

دکتر عزیززاده گرجی با اشــاره به اتفاقات اخیردر کشور و جنگ رسانه 
ای دشــمن در فضای مجازی بیان کرد: یک فعال اجتماعی و فرهنگی 
در این وضعیت باید وارد گود شود و با شناخت نقش خود در بحران ها، با 
اقدامات درست و بجا برای کاهش و پیشگیری اثرات و تبعات گوناگون 
حرکت کند.وی در ادامه به مردمی ســازی اقدامــات دولت پرداخت و 
افزود: مردمی سازی همه امورات از جمله اقدامات مهم دولت سیزدهم 
است و هر جا کار را به مردم سپردیم اتفاقات خوب و ماندگاری صورت 

گرفت و مردم کار را تمام کردند.

کشت قراردادی گندم  روز پنج شنبه ۳ آذر ماه در سطح 140 هزار هکتار 
از اراضی آبی در اســتان گلستان آغاز شــد.دکتر برزعلی رییس سازمان 
جهادکشاورزی استان گلســتان با اعلام این خبر گفت:برآورد سطح زیر 
کشــت گندم  در استان گلســتان حدود ۳٨0 هزار هکتار است که حدود 
40 درصد آن آبی و ۶0 درصد آن دیم اســت.وی افزود: 140 هزار هکتار 
از اراضی ما  آبی اســت  ســهمیه ای که وزارتخانه هم ابلاغ کرده 140 
هزار هکتار اســت و ما در استان گلســتان  نیز برای کشت قراردادی در 
همین ســطح اقدام کرده ایم.رییس سازمان جهادکشاورزی استان تعداد 
بهره برداران در گندم آبی را   ۳۵ هزار نفر اعلام کرد و  افزود: حدود ۳٢ 
هزار نفر هم در گندم دیم بهره بردار داریم.دکتر برزعلی گفت: کشاورزی 
قراردادی، روشی ازتولید است که از طریق آن کشاورزان و تولیدکنندگان 
کشــاورزی از طریق عقد قرارداد بایک پشتیبان یا سرمایه گذار نسبت به 
تولید محصولات کشاورزی اقدام می کنند. رییس سازمان جهادکشاورزی 
استان گلستان با بیان این مطلب ادامه داد: با هدف ارتقای عملکرد کمی 
و کیفی محصول، پشــتیبان متعهد می شود همزمان با خرید محصولات 
کشــاورزان به صورت تضمینی، توافقی و یا با فرمول قیمتی مشــخص، 
خدمات فنی، آموزشــی، مشــاوره ای را در همه مراحل کاشت، داشت و 
برداشــت به کشــاورزان تحت قرارداد ارائه نماید.وی  یکی از اهداف و 
انتظارات اجرای کشاورزی قراردادی را تامین به موقع کودهای پایه)ازته، 
فسفرو پتاسه( خواند که منجر به افزایش مقاومت گیاه به آفات، بیماری ها 
و تنش های خشــکی خواهد شد و افزود:  کشت قراردادی گندم مشمول 

تمامی هزینه های ۵0 درصدی کودهای فسفاته کودهای ازته و پتاسه و 
پرداخــت هزینه بیمه با لحاظ ٢0 درصد تخفیف می باشــد.دکتر برزعلی 
اســتفاده بهینه ازعوامل تولید از جمله آب، خاک، سرمایه، نیروی انسانی 
و مدیریت و اســتفاده بهینه از منابع مالی اعتباری وتسهیلاتی و  استفاده 
بهینه از نهاده های کشــاورزی)بذر ، کود و سموم و...( و  افزایش عملکرد 
محصولات در واحد ســطح و ثبات در تولید و امکان برنامه ریزی درست 
وهدفمند برای تولید محصول کمی وکیفی وتامین مســتمرنیازبازار را نیز 
از مزایای اجرای کشــت قراردادی دانست.رییس سازمان جهادکشاورزی 
اســتان  گفت:  در این روش خریدتضمینی محصول ازکشاورزبه صورت 

عادلانه است و نقش واسطه ها کمرنگ خواهد شد.

بــه گزارش اداره ارتباطات و امور بین الملل شــهرداری اراک، حجت الله مرادی، بیان 
داشت:شــهرداری در حال اجرای پروژه های عمرانی مختلفی اســت و برای پروژه های 
ابنیه ای همچون ســاختمان های شــهرداری مناطق دو و سه و سالن نمایش که مرحله 
اسکلت ســاختمان اجرا شده است و تنها اجرای داخل ســاختمان باقی مانده است، در 

فصول سرد مانعی برای اجرای کار در بارندگی وجود نخواهد داشت.
وی در ادامــه افزود:بــرای اجرای پــروژه تقاطع های غیرهمســطح، جدول گذاری و 
ســنگ فرش در معابر شــهری نیز با توجه به تجاربی که از ســال های گذشته داریم، 
به گونه ای برنامه ریزی شــده که با کمترین مشــکل در مواجهه بــا بارندگی ها روبه رو 
خواهیم شــد. معاون امور زیربنایی و حمل ونقل شهری شــهرداری اراک تصریح کرد: 
بارندگی در ســال های اخیر به گونه ای نبوده اســت که در بلندمــدت مانع کار اجرایی 
پروژه های عمرانی شــود، همچنین آیین نامه مقررات ملی ســاختمان دستورالعمل های 
ویژه برای اجرا و نگهداری سازه های بتنی در هر شرایط آب و هوایی را مشخص کرده 

است و نگرانی در این مورد وجود ندارد.
وی ادامه داد: از جمله مشکلاتی که در سال های گذشته با آن مواجه شدیم، می توان به 
تأخیر در اجرای آسفالت در تقاطع غیرهمسطح میدان مقاومت اشاره کرد که ممکن است 
در ســال جاری نیز اتفاقات اینچنینی مانع ادامه کار شود که این مورد موقت و محدود 

است و روند اجرای پروژه را با آسیب جدی روبه رو نخواهد کرد.

    باهدف نمایش ســطح آمادگی و ســنجش گروه های واکنش اضطراری  و همچنین 
آمادگی مقابله با فصل ســرد ، مانورحضور کارکنان  بســیجی شــرکت گاز استان گلستان  
برگزار شد.در این مراسم که علی طالبی مدیرعامل شرکت گازاستان گلستان، اعضای کمیته 
بحران وکارگروه های عملیاتی، تعمیرات، پشــتیبان واطلاع رســانی و تبلیغات، دراداره گاز 
منطقه یک شهرســتان گرگان حضور داشتند،درآغاز قاسم  نجاریان رئیس پدافند غیرعامل 
ومدیریت بحران شرکت گاز گلســتان  ضمن خوشآمدگویی ، گزارشی ازاهداف انجام  این 
مانــور و وظایف و اختیارات هریک ازگروه های واکنــش اضطراری ارائه نمودند.  در ادامه 
سیدجواد موســوی رئیس اداره گاز منطقه یک گرگان و همچنین سیستانی رئیس حراست  
و ضمیری رئیس HSE شــرکت گاز استان گلستان ، هر کدام  بصورت جداگانه براهمیت 
آمادگی نیروها ،سطح هوشیاری و توجه بیش از پیش به انجام وظایف محوله  بویژه دراین 
ایام  تاکید داشــتند. دراین مانور همچنین علی طالبی مدیرعامل شرکت گاز استان گلستان 
با تقدیر ازمتولیان برگزاری این مانور گفت:انجام این مانورها ونمایش حضور و آماده سازی 
نیروها با رعایت نظم و دقت نظرحائز اهمیت بوده ومی تواند تمرین و پیش زمینه ای برای 
مواجهه با حوادث واقعی و پیش بینی نشده باشد.طالبی با  تاکید براستمرار برگزاری اینگونه 
مانورها  به تشــریح روند توزیع و حجم مصرف گاز اســتان  پرداخته و   خواستار هوشیاری 
وآمادگی هرچه بیشــتر نیروهای عملیاتی و پشــتیبانی و سایرین درزمان ضرورت و بحران 
های احتمالی و همچنین خدمات رســانی مناسب و مطلوب بویژه در ایام سرد سال شدند تا 

امسال را نیز همانند سنوات قبل بدون هیچ نگرانی به پایان برسانیم .

جاده ايمن، زيبا و دلنشين، حق 
طبيعي رانندگان و مسافران است 

نقش مهم و تاثیرگذار كنشگران فرهنگی، 
اجتماعی و سیاسی در بحران ها

 آغاز كشت قراردادی گندم 
در استان گلستان

اجرای پروژه های عمرانی شهرداری 
در زمستان به مانع نخواهد خورد

  مانور حضور در اداره گاز 
منطقه يک گرگان برگزارشد

مديركل راهداري و حمل و نقل جاده اي آذربايجان شرقي  :

رییس سازمان جهادكشاورزی استان خبر داد:معاون استاندار و فرماندار ویژه شهرستان بابل:

با هدف آمادگی و سنجش گروه های واكنش اضطراری؛معاون امور زيربنايی و حمل و نقل شهری شهرداری اراک:


